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Vragen van het lid Sap (GroenLinks)
aan de minister van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport en de
staatssecretaris van Verkeer en
Waterstaat over medicijnresten in
oppervlaktewater. (Ingezonden
22 februari 2010)

1
Bent u bekend met het bericht «Eén
cent per pil tegen besmet water»?1

2
Op welke wijze komen medicijnresten
in het oppervlaktewater terecht?
Deelt u de mening dat zoveel
mogelijk voorkomen moet worden
dat medicijnresten in het
oppervlaktewater en het drinkwater
terechtkomen?

3
Welke maatregelen worden genomen
om te voorkomen dat medicijnresten
in het oppervlaktewater en het
drinkwater terechtkomen?

4
Wat is uw reactie op de verplichte
extra zuivering voor alle
rioolzuiveringsinstallaties in
Zwitserland? Bent u van mening dat
verplichte zuivering ook in Nederland
doorgevoerd zou kunnen worden? Zo
ja, op welke manier kan daarbij het
principe «de vervuiler betaalt»
gehanteerd worden?

5
Wat zijn de gevolgen van
medicijnresten in het

oppervlaktewater voor de publieke
gezondheid en voor het
dierenwelzijn?

6
Wordt er structureel onderzoek
gedaan naar de mate waarin
medicijnresten in drinkwater
voorkomen?

7
Klopt het dat ziekenhuizen tot de
grootste vervuilers van het
oppervlaktewater behoren?

8
Welke maatregelen worden op dit
moment genomen om de vervuiling
door ziekenhuizen tegen te gaan?
Bent u bereid samen met
ziekenhuizen maatregelen te nemen
om de vervuiling van het
oppervlaktewater tegen te gaan? Zo
ja, welke? Zo nee, waarom niet?

9
Wat is uw reactie op het mogelijke
verband tussen afname van
vruchtbaarheid bij mannen,
toenemende MRSA-besmetting bij
varkensboeren en de aanwezigheid
van medicijnresten in het
oppervlaktewater? Wat is uw reactie
op de verwachting dat zich meer van
dergelijke verschijnselen voor zullen
gaan doen?

10
Wat is uw reactie op de stelling dat
de kosten voor maatregelen om
vervuiling van het oppervlaktewater
met medicijnresten tegen te gaan
mogelijk opgebracht zouden kunnen

worden met een opslag van één cent
per pil?

11
Bent u bereid te onderzoeken op
welke wijze de farmaceutische
industrie kan bijdragen aan
maatregelen om te voorkomen
dat oppervlaktewater door
medicijnresten wordt vervuild? Zo
nee, waarom niet?

1 Het Financieele Dagblad, 16 februari 2010:
«Eén cent per pil tegen besmet water».
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